
Møde den 13/7-23 

 

vedr. udvaldet omkring vindmøller og solenergi i området 

 

 

mødt 16 mennesker 15 lokale og en enkel fra Roager 

 

der blev valgt en ordstyrere samt en referent 

 

mødet forløb stille og rolig med meninger både for og imod  men med gensidige respekt for 

hinanden 

 

vi hørte lidt om hvad man var kommet frem til i Roager  men de havde ikke kommet videre siden -

der var møde i Spandet forsamlingshus den 03/07-23 

 

 

der blev aftalk der ikke var så meget vi kunne gøre som det lå nu vi skulle have nogen flere 

oplysninger om projekter i området også skulle vi nok deles op til den tid så vi ikke sidder så mange 

og skal drøfte alle projekterne i  en gruppe i område 

 

 

der er på nuværende tidspunkt ikke aftalt nyt møde men der blev drøfte man skulle undersøge 

muligheden for at låne lokale på spandet skole når vi skulle ses igen 

 

 

johnni madsen 

 

tovholder/referent 

 

 

 

  

  


